
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-06-18, § 10 

 

 Tid Tisdagen den 18 juni 2013 kl 17.00 –17.20 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 25 juni 2013 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Jakop Dalunde 

  

Närvarande  
 

Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordförande  

Jakop Dalunde (MP) vice ordförande 

 

Peter Jönsson (M) 

Anna Cederschiöld (M)  

Mikael Eskman (M) 

Olof Hermansson Wallentin (FP) 

Sonja Pagrotsky (S) 

Nicklas Nilsson (S) 

Sebastian Wiklund (V) 

 

 Tjänstgörande ersättare:  

Petter Krönmark (M) för Sonny Österman (M) 

Johan Möller (M) för Elisabeth Svensson (C) 

Martin Engman (S) för Bengt Sandberg (S)  

Daniel Almgren (MP) för Ewa Larsson (MP) 

 

 Ersättare: 

Dani Amso (M)  

Karin Callerud Blomstrand (M)  

André Nilsson (Fp) 

Karin Falk (S) 

Emilia Bjuggren(S) 

Torkel Tigerschiöld (MP) 

Maria Öhman (V) 

 
Tjänstemän 

 Förvaltningschefen Juan Copovi-Mena, Christine Oljelund, Eva Olofsson, Jenny 

Rydåker, Carina Jonsson, Johan Nilsson, Anna Wahlström och Pontus Werlinder. 

Borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren Erica 

Närlinge. Personalföreträdaren Birgitta Andersson och MagnusWallén  

 

 

 

 



  

 § 10 
Omläggning av yttertak på Högdalens sim- och idrottshall. 
Genomförandebeslut 
Dnr 4.2.1-253/2013 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden i uppdrar åt fastighetskontoret att på enligt beställning från 

 idrottsförvaltningen utföra en omläggning av yttertak på Högdalens sim- och 

 idrottshall till en beräknad kostnad om cirka 17,0 mnkr. 

 

2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att upprätta ett tillägg till befintligt 

 hyresavtal med idrottsförvaltningen innebärande en hyreshöjning brutto med 1,0 

 mnkr år 1, till följd av investeringen 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 28 maj 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt 

fastighetskontorets förslag. 

 

 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Jakop Dalunde (MP) och Sonja 

Pagrotsky (S) enligt följande: 

  

 Vi ser gärna att man vid tillfällen som dessa ser över möjligheterna att i 

samband  med omläggning av tak installera värmeväxlare, solfångare eller gröna 

tak. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


